

(Student number: 11046996)

Dear Mr. YEUNG Kwok Keung,

Online Learning Environment (OLE)

We are pleased to inform you that your Online Learning Environment (OLE) account has been activated.

Please go to <http://ole.ouhk.edu.hk> directly to access the OLE. Students are required to enter their Username and Password to access secure OUHK online services and the format of the student's Username and Initial Password are described below:

Username

The Username for students is: lower-case 's' + the first seven digits of your student number.

(For example, if your student number is 12345678, then your Username is 's1234567'.)

Password

1. Password is the first character plus the first 6 digits of your HKID card, e.g. the number of your HKID card is A123456(7), and then your password is a123456. If you use passport or travel document for registration, the password is the first seven characters/digits of your passport or travel document, e.g. your passport number is AA12345678, and then your password is aa12345.

OR

2. Create a "Single Password" by following the below procedures:
 - (a) Go to the OUHK website (<http://www.ouhk.edu.hk>). Select "Current Students". Click **IT Support** and choose **Single Password Management**
 - (b) Choose **Single Password Management -- OUHK students**
 - (c) Choose **Activate Password**
 - (d) Fill in the form and choose **Create**

Please note that your Single Password will be activated 30 minutes later. You can use this Single Password to access the OLE and logon other OUHK online services.

Note: All letters must be in lower case.

To learn how to use the OLE, please refer to the User Guide which is available at the OLE website.

We hope you could enjoy the new learning experience with e-learning programme/ course. Should you have any questions or need any assistance, please feel free to contact the eCentre at 27686960.

Once again, wish you every success in your studies at the University.

Yours sincerely,
Centre for eLearning

(學生編號：11046996)

楊國強同學：

網上學習系統

你的網上學習系統 (Online Learning Environment, OLE) 戶口已開通，請通過下列步驟登入網上學習系統：

請直接輸入<http://ole.ouhk.edu.hk>，進入網上學習平台，在對話框內輸入使用者名稱及密碼，然後按“登入”。

使用者名稱：

在“s”後加上你的學生編號首七個數字。例如學員的學生編號是 12345678，其使用者名稱是“s1234567”。

密碼：

1. 學生的用戶密碼是其香港身分證的英文字母加之後的首六個數字，例如學生的身份證號碼是 A123456(7)，密碼就是 a123456。若你是使用旅遊證件報讀這個課程，學生的用戶密碼便是該旅遊證件的首七個數字或文字，例如學生的旅遊證件是 AA12345678，密碼就是 aa12345。

或

2. 學生自行設定私人統一密碼 (請按以下步驟設定)：

(a) 進入香港公開大學網站首頁 (<http://www.ouhk.edu.hk>)，選按「在學學生」，在項目欄選擇「技術支援」，再按「統一密碼管理」。

(b) 單按「統一密碼管理—香港公開大學學生」。

(c) 單按「設定密碼」。

(d) 填寫資料，再按「設定」。

於設定統一密碼後 30 分鐘，學生便可使用此私人統一密碼，進入網上學習系統及本校其他的網上設施。

請注意：所有英文字母必須使用小楷。

如有疑問，請參閱網上學習系統上的用戶手冊。

希望你能有一個嶄新的學習體驗。如有任何疑問，歡迎與我們聯絡。

最後謹祝學業進步。

香港公開大學
網上教學中心